



致: 全体师生与家长

### 2024 新学年师生防疫措施

近日我国新冠肺炎病例激增，基于师生健康考量，2024 年开学第一周 (从 1 月 2 日) 起，全体师生进入校园时必须全程佩戴口罩，以降低感染风险。

2. 学生在校期间若发现身体不适，或出现感染等症状，必须立即就医。检测结果若是呈阳性，按照请假手续办理。

3. 食堂现阶段暂不开放堂食，学生用餐地点均为原课室。宿舍生到食堂领取饭盒；走读生自备饭盒到食堂购买食物，或领取在 1Cube 预定的餐食后回班用餐。

预防新冠疫情，注意个人卫生为要，请大家维持勤洗手、戴口罩的好习惯，携手维护师生健康。

防疫措施将视疫情需求更动。谢谢大家配合!

校长室 启





To: All Teachers, Students and Parents

**Epidemic Prevention Measures for the 2024 New School Year**

In light of the recent surge in COVID-19 cases in our country and with the well-being of teachers and students in mind, starting from the first week of the 2024 school year (from 2<sup>nd</sup> January 2024), it is mandatory for all teachers and students to wear masks while in the school compound to reduce the risk of infection.

2. Students who experience any discomfort or symptoms of infection during school hours must seek immediate medical attention. If test results are positive, they are required to follow the leave procedures.

3. Currently, the school canteens are not open for dining in. Students will have meals in their respective classrooms. School hostel students can collect their meals from the canteens, while day students can bring their own food containers to purchase meals at the canteens or collect pre-ordered meals from 1Cube to consume in their classrooms.

In preventing the spread of the COVID-19 pandemic, personal hygiene is crucial. We urge everyone to maintain good habits such as frequent handwashing and wearing masks, working together to safeguard the health of teachers and students.

These preventive measures are subject to change based on the evolving situation of the pandemic. Thank you for your cooperation.

The Principal's Office

